

Palm Sunday (March 25th, 2018) Celebrations:

2018 年 3 月 25 日圣枝主日庆典

1. Blessing and Distribution of Palms

For the 5 pm Vigil Mass and 8 am Mass on Sunday April 9th, we invite the assembly to gather at the Church entrance area for blessing of the palms, behind the last pew of the Church, shortly before Mass starts. For the 10:30 am Mass, we will gather outside in the Prayer Garden shortly before mass. Palm branches will be blessed and distributed. All of you are invited to carry your palms and join in the procession from the entrance down the center aisle, bow at the altar steps and then return to your pews through the side aisles. Your cooperation ensures a meaningful and orderly procession.

1. 圣枝降福和分配：

在 3 月 24 日下午 5 点的主日前夕弥撒和 3 月 25 日早上 8 点的弥撒开始之前，我们请大家在教堂入口处集合举行棕枝降福仪式。在 3 月 25 日上午 10 点半的弥撒开始之前，请大家在堂外花园集合举行棕枝降福仪式。然后游行入堂。我们将从教堂中间入口进入，在堂内中间过道上走到祭坛的台阶前鞠躬，然后转身通过堂内两边的过道回到您的座位。您的配合会确保我们的游行井然有序。

2. The Way of the Cross

Living Stations of the Cross will be led by our School children at 12:30 pm in Church.

2. 拜苦路

圣德力学校的学生将于 3 月 25 日下午 12:30 点半在圣德力教堂扮演和带领苦路经，请大家积极参加。